
              

Referat bestyrelsesmøde 04. marts

2025 bådhuset.

Til mødet deltog Kasper Luffe, Svend Michelsen, Connie Kisselhegn og Marie-Louise Tarp Jensen. 
Danny Nielsen var syg. Svend havde mad med. Næste gang er Kasper. Derefter er det ML, CK, DN, SM, 
KL.

1. Dagsorden er godkendt og referent til mødet er Marie-Louise Tarp Jensen

2. referat fra sidste møde også godkendt.

3. Bestyrelsen blev på dette møde konstitueret på ny. Jf. valget på generalforsamlingen med 2 
nye medlemmer Connie Kisselhegn og Danny Nielsen. PÅ generalforsamlingen blev Kasper og 
Svend konstitueret i deres vante roller som Formand og kasser. PÅ aftenens møde blev Marie-
Louise valgt til næstformand og Connie og Danny som bestyrelsesmedlem 1 og 2. 

4. Gennemgang af Bestyrelsens forretningsorden. 

Debat om bestyrelsens opgave. Den fortsætter at blive 

A) Udsendelse af dagsorden 7 dag før mødet
B) Vi følger bestyrelsens allerede udarbejdede årshjul.
C) Man skiftes til at have mad med til alle til møderne.
D) Referat udsendes efter mødet. Lægges på P-cloud og er godkendt 7 dage efter sidste 

ændring eller korrektion.
E) Fildeling foregår på P-cloud.
F) Alle bestyrelsesroller har en fbkk.dk mail tilknyttet. Svend er administrator.
G) Hjemmesiden: Svend er administrator
H) Facebook: Vi har en offentlig side der er vindue ud af til og en lukket for medlemmer. 

Marie-Louise og Kasper er administrator på den åbne. Agneta og muligvis flere er på den 
lukkede gruppe for medlemmer.

5.  Datoplan for bestyrelsesmøder. Det er vigtigt at huske kalender, så vi kan aftale de kommende
bestyrelsesmøder. Der aftales helst 2 møder forud.    
  

6. Gennemgang af aktivitetsplan for det kommende år. Der er allerede rigtig meget i kalenderen, 
og vi skal være opmærksomme på at prøve undgå, at der ligger for mange ting oveni de faste 
tirsdage og lørdage. Det er vigtigt at friholde de dage til at huske at fokusere på sammenhold 



og hygge for alle niveauer på tværs. Dette er noget bestyrelsen bakker kraftigt op om, men det
betyder ikke, at der ikke kan være enkelte afvigelser.  

Stille søndage glæder vi os til og forhåbentlig mange andre små eller større ture slået op af 
frigivne – for frigivne medlemmer.

Der er oprettet IPP3 kursus med mulighed for eksamen i år, og kurset bliver hvis pladser til 
overs også slået op for udefrakommende. Også IPP4 ”lookalike” man kan både deltage som 
roer og som kursist. Kurset er ikke et officielt kursus men en form for trænings- og 
selvstudiekursus som kan give merit til at kunne gå til en evt. eksamen.
Der er månedlige ture i svømmehallen og en ekstra i april, hvor vi indbyder nye medlemmer / 
begyndere til at være med. Der vil også være god mulighed, for klubbens øvrige medlemmer 
at deltage og gøre sig klar til den nye sæson.

Instruktørgruppen opretter begynderroninger og IPP-1 og IPP-2 kursus, med opstart i foråret 
og efter behov.

7. Nedsættelse af udvalg jf. generalforsamling udvalg og arbejdsgrupper samt kontaktpersoner 
til bestyrelsen. 

PÅ generalforsamlingen blev der lavet nye (og gamle) grupper og udvalg som følger: 
A) Festudvalg Marianne Nanna Stig
B) Vedligeholdelsesteam Kajakker: Ole Johansson, Lars Henckel, Jes Ankjær Hansen
C) Værksted Bådhuset generelt: Jes Ankjær Hansen og Svend Michelsen
D) Rengøring og græsklipning ansvarlig: Marie-Louise Tarp Jensen
E) Foredragsarrangør: Rene Henriksen
F) Instruktører: Kasper Luffe

Marie-Louise kontakter Marianne og hjælper med festudvalg. Connie kontakter 
vedligeholdelses team. Håbet er at flere har lyst at melde sig på de forskellige teams.

8. Fastholdelse af medlemmer. Vi kører på med kurser og har flere enkeltstående træningskurser 
i år. Men vi skal også have fokus på de sociale og det hyggelige ved at være sammen i en klub. 
Det skal vi især have fokus på i klubroningerne og med det nye initiativ ”stille søndage”

9. Opfølgning fra generalforsamlingens evt. Jacob Nissen efterlyser flere redningsøvelser når vi 
er på havet. Det giver bedre tryghed for alle at vide at de der ror, især om vinteren har prøvet 
det kolde vand, når man ror som frigivet. Dette gælder også om sommeren – er man frigivet er
det vigtigt et lige hjælpe hinanden med at huske at træne redninger.  Jacob Nissen og Jakob 
Klausen opretter stille søndage- en aktivitet for roere der gerne vil på små korte ture og som 
evt. ikke har været på vandet længe. 

Det foreslås at lave tirsdagsroningerne lidt længere om sommeren så der er mere tid til at ro. 
Der er forslag om forskellige vandaktiviteter gerne med leje af saunavogn. Der er forslag om 
teknik ronings ture. Og pagajsnitning. Bestyrelsen bakker op om alle initiativer.



10. Nyt fra liv i ladepladsen: Der bliver kulturnat, men klubben har pt ingen planer om selv at 
deltage denne gang. Ikke fra bestyrelsen i al fald. Vi ser nærmere på det når vi når længere 
hen på året.
Havnens dag i starten af juni vil vi gerne være med til.

11. Puljer og ansøgninger til kommune: Der er 2 puljer vi kan søge i år. Vi kan søge tilskud om 
uddannelse og her søges om midler til fx IPP3 og 2 men kan først søges når de er afholdt. Så 
er der materiale puljer og her søges om flere ting bla dobbeltkajakken.

12. Svend gennemgik økonomi. Og Medlemmerne er begyndt at betale ind til det nye år.

13. Nyt fra udvalg. Udvalgene er helt ny grupperet så de skal lige i gang.

14. Ingen indkomne emner fra medlemmerne

15. Næste møder er 08 maj kl. 1800 og 20 august kl. 1800. Kasper har mad med i maj.

16. EVT, Facebook : sørg for at lægge et sammendrag fra de sidste par roninger op


